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تابش: این 4 بازیکن اصلا در لیست قلعه نویی نیستند

فکر می کنند نقل و انتقالات مثل سوپر مارکت است
سپاهان  باشگاه  مدیرعامل  تابش،  مسعود 
طلایی  انتقالات  و  نقل  وضعیت  درباره  اصفهان 
پوشان برای لیگ نوزدهم در گفت و گو با ورزش 
سه اظهار داشت: ما تا این لحظه از شرایط راضی 
هستیم چون نفرات را بر اساس لیست آقای قلعه 
نویی و درخواست او گرفته ایم. برای بازیکنانی که 
موفقیت  آرزوی  هم  نیستیم  خدمتشان  در  امسال 
داریم. ورود یا خروج بازیکنان با نظر کادر فنی بوده 
و  کنیم  می  مذاکره  داریم  هم  نفر  چند  با  است. 
هنوز کارمان تمام نشده است. نقل و انتقالات را در 

روزهای آتی هم ادامه می دهیم.
سپاهان  پیرامون  اخباری  متاسفانه  افزود:  او 
از  بعضی  مثلا  ندارد.  صحت  اصلا  که  شنویم  می 
احتمالی مطرح می  ورودی های  عنوان  به  اسامی 
زادگان،  کنعانی  آقایان  به  احترام  ضمن  شوند. 
منتظری، کاوه رضایی و بشار رسن، این عزیزان در 
لیست سرمربی تیم سپاهان نیستند و مذاکره ای با 
آنها نداشته ایم. در برخی خبرها دیدیم که نوشته 
مخالفت  مدیره  هیئت  ولی  کردیم  مذاکره  ما  اند 
کرده است. ولی باید بگویم اصلا هیئت مدیره اینجا 
تیم نمی بندد و چنین وظیفه ای ندارد. ما با نظر 
قلعه نویی تیم می بندیم. این سفسطه و مغلطه ها 
نمی دانم برای چه است. این 4 نفر، همه بازیکنان 
خوب، قابل و ملی پوش هستند ولی در لیست قلعه 
نویی نبوده اند که اصلا کار به هیئت مدیره بکشد. 
ما دو سه نفر دیگر هم در صدد هستیم که بگیریم. 
همه این نفرات بر اساس نظر قلعه نویی جذب شده 

و می شوند.
شایعات  درباره  سپاهان  باشگاه  مدیرعامل 
توقف نقل و انتقالات این تیم گفت: یک عده فکر 
می کنند ما می خواهیم به سوپر مارکت برویم و 
جنسی بخریم. بازیکن گرفتن، مذاکره می خواهد. 
نشده  متوقف  چیز  هیچ  و  هستیم  راضی  هم  الان 
ایم. یک سهمیه  گرفته  هم  بازیکنان خوبی  است. 
دیگر هم از لیگ برتر گرفته ایم که فردا اعلام می 
کنیم. ضمن اینکه بازیکنانی مثل زینالی و محبی 
در  قطعا  و  هستند  جوان  اند،  آمده  شاهین  از  که 
تا  کنم  نمی  فکر  شنویم.  می  آنها  از  بیشتر  آینده 
به اینجا عملکرد بدی داشته باشیم و همانطور که 

گفتم، کار ما هنوز ادامه دارد.
امروز  از  هم  ما  تیم  تمرینات  داد:  ادامه  وی 
شروع شده است و می خواهیم با قدرت جلو برویم. 
البته به قطاری که در حرکت است، سنگ می زنند 
اما  است.  انتظار  قابل  تقریبا  هایی  بحث  چنین  و 
شما بگویید کجای دنیا یک تیم در روز اول نقل و 
انتقالات همه نفرات مد نظر خود را می گیرد؟ همه 
چیز حساب و کتاب دارد. ما در سه تورنمنت سخت 

را  قدرتمند  تیم  یک  که  داریم  بنا  و  داریم  حضور 
روانه مسابقات این فصل کنیم.

تابش در مورد اردوی تدارکاتی سپاهان اظهار 
شرایط  به  توجه  با  خارجی  اردوی  درباره  داشت: 
وزارت  و  فدراسیون  است.  نشده  گرفته  تصمیمی 
ورزش هم توصیه کرده اند که تا حد امکان اردوی 
خارجی برگزار نکنیم. اگر شرایط عوض شود، بحث 
اما آنچه قطعی است، از 15 تیر در  دیگری است. 
باید شرایط را بررسی  کردان اردو خواهیم داشت. 
کنیم و هیچ نگاهی به بقیه تیم ها نداریم که ببینیم 
چه کار می کنند تا مثلا ما هم آن را انجام دهیم. 
طبق برنامه های خودمان پیش می رویم و تا کنون 

اردوی کردان که گفتم، قطعی شده است.
بودجه  درباره  خود  های  صحبت  ادامه  در  او 
باشگاه سپاهان اینطور توضیح داد: بودجه ما نسبت 
به سال قبل افزایش داشته ولی اتفاقا بنده در جایی 
سوء  برخی  چون  کردم  اشتباه  هم  شاید  و  گفتم 
استفاده کردند. من گفتم که با داشتن بیش از 80 
تیم در رده های سنی مختلف و همچنین آقایان و 
بانوان، که همه در حد قهرمانی هستند، نزدیک به 
صد میلیارد تومان بودجه داریم. ما 3500 ورزشکار، 
و... را سرویس می دهیم.  مربی، پزشک، تدارکات 
تمام این تیم ها روی هم حدود 90 و اندی میلیارد 
تومان بودجه دارند. یک سری از دوستان در باشگاه 
گفته  هم  ها  سپاهانی  خود  گویند  می  دیگر  های 
اند که فلان  قدر بودجه دارند! اما نگاه نمی کنند 
که ما چقدر تیم داریم و این عدد فقط برای تیم 
فوتبال بزرگسالان نیست. مثلا رشته های والیبال، 
هندبال، دوچرخه و ... از آکادمی و نونهالان تا رده 
بزرگسالان تیم داریم و همه در حد قهرمانی در رده 

های خود هستند.
مدیرعامل سپاهان در مورد مطرح شدن برخی 
در  حضور  برای  احمدزاده  فرشاد  جمله  از  اسامی 
خواهیم.  می  دیگر  بازیکن  سه  دو  گفت:  سپاهان، 
اند. به همین  اولویت بندی کرده  آقای قلعه نویی 
دلیل با هفت، هشت نفر در حال مذاکره هستیم و 
امیدواریم که بتوانیم نفرات حاضر در لیست اصلی 
از  فقط  انگار  انتظارها  برخی  متاسفانه  بگیریم.  را 

سپاهان است.
ها  کانال  بعضی  متاسفانه  افزود:  همچنین  او 
و  زده می شود  های سپاهان  هوادار  اسم  به  فقط 
باشگاه  رسمی  سایت  نیست.  ما  تایید  مورد  اصلا 
ایجاد  مجازی  فضای  این  از  است.  مشخص  کاملا 
زیادی  و عده  زده می شود  ها  شده خیلی آسیب 

مثلا کارشناس شده اند.
سوپرجام  پیرامون  های  بحث  مورد  در  تابش 
گفت: در این شرایط اگر بخواهیم حساسیت داشته 

باشیم، خوب نیست. ما به اندازه کافی تنش داشته 
لیگ  شروع  از  قبل  ایم.  شده  خسته  دیگر  و  ایم 
در  ندارم  دوست  دیگر  کنیم.  می  را حفظ  آرامش 

مورد سوپرجام بحثی بکنم و فایده ای هم ندارد.
سپاهان  تیم  بستن  مهلت  آخرین  درباره  وی 
فصل  نیم  برای  جا  دو  یکی  طبیعتا  داشت:  اظهار 
خالی می گذاریم. اما در کل هدفمان این است که 
در اسرع وقت تیم را ببندیم و تا قبل از اردوی پیش 
فصل که پانزدهم تیر ماه آغاز می شود، پرونده نقل 

و انتقالاتی قبل از لیگ نوزدهم را ببندیم.
تکمیلی  توضیحی  در  سپاهان  مدیرعامل 
پیرامون بازیکنان جدا شده از این تیم گفت: همه 
خروجی ها اولا با صمیمیت جدا شده اند و خیلی 
سلامتی  آرزوی  برایشان  و  داشتیم  خوبی  ارتباط 
که  است  نبوده  هم  موردی  ایم.  کرده  موفقیت  و 
باشگاه بخواهد بمانند و آنها رفته باشند. به هرحال 
در هر فصل شرایط متفاوت است و با نظر کادر فنی 
ممکن است برخی نفرات جدا شوند. این یک مورد 

طبیعی است.
شده  جدا  ما  از  هم  شفیعی  خالد  افزود:  وی 
است. این را نیز باید بگویم که همه خروجی های 
ابراهیمی،  شفیعی،  اند.  بوده  خوبی  بازیکنان  ما 

و...  محمدی  علی  جلال  سرلک،  رحمانی،  بختیار 
همه بازیکنان خوبی هستند و امیدوار هستم موفق 
های  تیم  در  و  آینده  فصل  در  حتما  آنها  باشند. 

جدید خود نیز جزو سرآمدهای لیگ خواهند بود.
تابش در پایان گفت: در انتهای صحبتم از همه 
می خواهم که واقعیت گرا باشند و حقایق را ببینند. 
اینکه اینطور راحت درباره بودجه سپاهان حرف می 
زنند، درست نیست. باید بدانند برای چه تعداد تیم 
و فرد چنین بودجه ای وجود دارد نه فقط یک تیم. 
و اینکه هیئت مدیره در سپاهان بازیکن نمی بندد 
و خبرهایی که درباره دخالت هیئت مدیره در نقل 

و انتقالات مطرح می شود، بی اساس است.

نیم نگاه وزیر به جابجایی؛
تغییر مدیرعامل باشگاه پرسپولیس

که  پرسپولیس  باشگاه  اخیر  اتفاقات 
و  ورزش  وزارت  متوجه  را  زیادی  انتقاداتی 
را  فر  سلطانی  مسعود  کرده،  باشگاه  مسئولان 
مدیریت  راس  در  جدید  تغییرات  ایجاد  فکر  به 

باشگاه انداخته است.
تا  شد  باعث  ایوانکوویچ  برانکو  جدایی 
باشگاه و  این  هواداران پرسپولیس هیأت مدیره 
در رأس آنها ایرج عرب را مقصر بدانند. هوادارانی 
باشگاه  ساختمان  مقابل  متوالی  روز  چند  که 
خود  شعارهای  با  تا  کردند  تجمع  پرسپولیس 
در  پرسپولیس شوند.  مدیران  استعفای  خواهان 
استعفای  خواهان  پرسپولیس  هواداران  حالی که 
پرسپولیس  باشگاه  مدیره  هیأت  دسته جمعی 
داد.  رخ  آنها  بین  در  عجیبی  تحرکات  بودند 
برخی از اعضا مذاکرات جداگانه ای را برای حذب 
بتوانند  تا  کردند  آغاز  بازیکنان خود  و  سرمربی 
دور از چشمان مدیرعامل باشگاه به توافقات لازم 
ننشست  بیکار  هم  عرب  دیگر  سوی  از  برسند. 
را  زیادی  قرارهای  خود  مشاوران  با  همراه  و 
مدیرعامل  کرد.  برگزار  خود  از  حمایت  برای 
پرسپولیس به دیدار یحیی گل محمدی هم رفته 
است تا او را جانشین برانکو کند اما قرارداد این 
تا  کار  این  انجام  از  مانع  پدیده  باشگاه  با  مربی 
کنون شده است. تعلل به وجود آمده در انتخاب 
هیأت  در  دستگی  چند  پرسپولیس،  سرمربی 
به  نسبت  هواداران  تیز  و  تند  اعتراض  مدیره، 
فر  سلطانی  مسعود  تا  شده  باعث  برانکو  رفتن 
وزیر ورزش و جوانان که از لحاظ حقوقی رئیس 
می شود  محسوب  پرسپولیس  باشگاه  مجمع 
نسبت به این شرایط اظهار نگرانی کرده و قصد 
دخالت در چینش هیأت مدیره را دارد. شنیده ها 
برای  عرب  ایرج  تلاش های  آخرین  از  حکایت 
ماندن در باشگاه پرسپولیس دارد اما وزیر ورزش 
قصد دارد ظرف 48 ساعت آینده نسبت به این 

موضوع تصمیم گیری نهایی کند.
گزینه هایی  بررسی  حال  در  فر  سلطانی 
خارج از هیأت مدیره است تا سرپرست باشگاه را 
انتخاب کند اما همه چیز بستگی به فعالیت های 
دو روز آینده هیأت مدیره پرسپولیس برای حل 

این بحران دارد.

خداحافظی تیم ملی با آدیداس پس 
از سه سال

پوشاک  از  تیرماه  اردوی  در  ملی  تیم 
فوتبال  می کند.فدراسیون  خداحافظی  آدیداس 
ملی فوتبال  تیم های  البسه  قرارداد  زودی  به 
ایران را منعقد می کند. بعد از کش و قوس های 
فراوان و استفاده از پوشاک شرکت های مختلفی 
فوتبال،  ملی  تیم های  برای  خارجی  و  داخلی 
فوتسال و فوتبال ساحلی در دو بخش خانم ها و 
آقایان، فدراسیون فوتبال در آستانه عقد قرارداد 
در  قرارداد  این  بخش  مهم ترین  است.  جدیدی 
جام  از  که  است  بزرگسالان  ملی  تیم  با  رابطه 
جهانی تاکنون اسپانسر و تأمین کننده پوشاک 
آدیداس  مانده  باقی  پوشاک  از  و  ندارد  ورزشی 
در انبارهای فدراسیون فوتبال استفاده می کند و 
طبیعتاً عایدی هم از این طریق ندارد. با مشخص 
شدن سرمربی تیم ملی و انجام دو بازی دوستانه، 
تیم ملی در اردوی جدیدش از پوشاک جدید و 
رسمی خود بهره خواهد برد.بر این اساس بعد از 
گذشت حدود سه سال از خرید پوشاک آدیداس 
و سپس عقد قرارداد اسپانسری در جام جهانی، 

این برند آلمانی کنار گذاشته می شود.

نام باشگاه تراکتورسازی تغییر کرد
این  نام  تراکتورسازی  باشگاه  مسئولان 
دادند.باشگاه  تغییر  تراکتور  به  را  باشگاه 
و  مدیریتی  تغییرات  راستای  در  تراکتورسازی 
تصمیم جالب  در یک  باشگاه  این  اداره  ساختار 
باشگاه  این  دادند.مالک  تغییر  را  باشگاه  این  نام 
در ثبت جدید نام را به شرکت فرهنگی، ورزشی 
گفته  به  است.  داده  تغییر  تراکتور  اقتصادی  و 
خبرنگار  به  باشگاه  این  مدیرعامل  صادقیان 
ورزشی فارس از نام تراکتور پسوند سازی حذف 
شده تا از نظر گویش برای مردم راحت تر باشد.
این  در  ساختاری  تغییرات  ادامه  در  است  قرار 
باشگاه معاونت های فرهنگی، هواداری، آموزشی 

و اقتصادی و سرمایه گذاری اضافه شود.

رادوشویچ در راه بازگشت به ایران
دروازه بان کروات تیم فوتبال پرسپولیس در 
رادوشویچ  بوژیدار  است.  تهران  به  بازگشت  راه 
پرسپولیس  کروات های  جمع  از  بازمانده   تنها 
است که در مسیر بازگشت به تهران قرار دارد. او 
دو فصل دیگر با باشگاه پرسپولیس قرارداد دارد 
برخلاف دیگر کروات هایی که فصل پیش در  و 
جمع سرخپوشان بودند، قصد جدایی از این تیم 
را ندارد.رادوشویچ به تهران خواهد رسید و برای 
پرسپولیس  باشگاه  در  نیز  مطالباتش  دریافت 

حضور پیدا خواهد کرد.

بشار نماند احمدزاده پرسپولیسی می شود
تکلیف  هنوز  که  روزهایی  در  پرسپولیس 
تلاش  نیست  مشخص  تیم  این  آینده  سرمربی 
هایی را در نقل و انتقالات آغاز کرده و برخی نام 
هافبک  احمدزاده  فرشاد  اند.  شده  مطرح  هم  ها 
شماره 10 و سابق پرسپولیس بعد از بازگشت از 
لهستان ، یکی از گزینه های تیم سابقش به حساب 
می آید. احمدزاده که گفته می شد از سپاهان و 
تراکتورسازی نیز پیشنهاد داشته ، در صورتی به 
پرسپولیس خواهد پیوست که هافبک عراقی این 
تیم قراردادش را تمدید نکرده و جدا شود. بشار 
پرسپولیس   5 شماره  و  تهاجمی  هافبک  رسن 
، بازیکنی است که در لیست برانکو و یحیی گل 
به  ها  پرسپولیسی  و  دارد  وجود  نامش  محمدی 

دنبال تمدید قرارداد او هستند.
بشار هم پیش از این از تمایلش برای ادامه 
بازی در پرسپولیس گفته بود و تا الان این احتمال 

هست که او فصل آینده را هم با این تیم باشد. 
گفته می شود در صورتی که پرسپولیس به هر 
شکل با بشار به توافق نرسد آن وقت گزینه اصلی 

این تیم شماره 10 سابق خواهد بود.

در گفت و گوی کوتاه با خبرنگاران
گل محمدی: قصه من و پرسپولیس 

تمام شد
و  او  قصه  گوید  می  محمدی  گل  یحیی 

پرسپولیس به پایان رسیده است.
تیم  یحیی گل محمدی در حاشیه تمرین 
پدیده اعلام کرد: قصه او و پرسپولیس به پایان 
رسیده و اگر این چنین نبود، او اکنون در تمرین 

پدیده حضور نداشت.
هایش  صحبت  ابتدای  در  محمدی  گل 
گفت: خوشحالیم که دوباره در خدمت تیم شهر 
این  در  است که  افتخار  باعث  و  خودرو هستیم 
باشگاه  طرف  از  درخواستی  خب  هستم.  شهر 
پرسپولیس مطرح شد و صحبت هایی انجام شد 
اما در نهایت باشگاه باید تصمیم می گرفتند که 

موافقت نکردند.
وی افزود: اگر قصه من و پرسپولیس تمام 
امروز  از  و  نداشتم  حضور  اینجا  که  بود  نشده 
شروع می کنیم برای یک فصل بهتر از سال قبل.
سه  دو  گفت:  انتقالات  و  نقل  درباره  او 
ما  برای  انتقالات  و  نقل  و هنوز  بازیکن گرفتیم 
تمام نشده و فکر می کنم دو سه بازیکن دیگر 
چند  جدایی  درباره  محمدی  گل  بخریم.  هم 
بازیکنان خوبی  ها  این  داد:  توضیح  هم  بازیکن 
بودند که از ما جدا شدند و زحمت کشیدند. اما 
شک نکنید جوانان خوبی پیدا می کنیم اما اینجا 
فضای خوبی برای پیشرفت است و انشالله بتوانیم 
آن ها را هم جذب کنیم.در پایان سرمربی تیم 
که  خبرنگاری  سوال  به  پاسخ  در  خودرو  شهر 
گفت آیا او با باشگاه پرسپولیس مستقیم صحبت 

کرده بود یا نه، به شوخی و خنده اکتفا کرد.

رقم پیشنهادی زنگا به پرسپولیس 
مشخص شد

رقم پیشنهادی مربی ایتالیایی برای هدایت 
تیم پرسپولیس مشخص شد. بعد از جدایی برانکو 
ایوانکوویچ از تیم پرسپولیس مسئولان این باشگاه 
در تلاش هستند تا بتوانند جانشینی برای این مربی 
کروات پیدا کنند و به همین دلیل مذاکراتی با یحیی 
گل محمدی سرمربی تیم پدیده شهر خودرو انجام 
شد که به دلیل مخالفت مالک این باشگاه مشهدی 
حضور گل محمدی به احتمال زیاد منتفی خواهد 
ایجنت های  و  فعالان  از  برخی  دیگر  طرف  بود.از 
فوتبال گزینه های خارجی به مدیران پرسپولیس 
معرفی کردند که یکی از این مربیان والتر زنگا مربی 
ایتالیایی شناخته شده ای است که سال ها در حوزه 
خلیج فارس فعالیت کرده است.  زنگا موافقت خود 
را برای حضور در فوتبال ایران اعلام کرده و حتی 
رقم پیشنهادی خود برای حضور در پرسپولیس را 
هم مشخص نموده است.  با پیگیری ها مشخص 
شد که زنگا حاضر است با رقمی در حدود 500 
هزار دلار در پرسپولیس مشغول به کار شود و باید 
دید بعد از استقلال که استراماچونی را جذب کرد 
آیا پرسپولیس هم می تواند یک مربی ایتالیایی به 

خدمت بگیرد یا نه؟

 ۳ شرط برای آغاز لیگ برتر نوزدهم

استراماچونییکتیمخوبوبازیکنانیباکیفیتمیخواهد

نامه ای  در  ایران  فوتبال  لیگ  سازمان  رئیس 
به باشگاه های لیگ برتری تأکید کرد، طبق مصوبه 
شورای امنیت ملی کشور و الزامات AFC لیگ برتر 
نوزدهم در صورت تجهیز ورزشگاه ها آغاز می شود.به 
گفته روابط عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، حیدر 
بهاروند در نامه ای به باشگاه های لیگ برتری اعلام کرد: 
پیرو مصوبه اخیر شورای امنیت ملی کشور و الزامات 
کنفدراسیون فوتبال آسیا در سیستم مجوز حرفه ای 
ضروری است که ورزشگاه  های میزبان مسابقات لیگ 
برتر کشور به تجهیزات لازم جهت کنترل نظم عمومی 

و تضمین ایمنی و امنیت مجهز شوند.
امنیت کشور   تأکید شورای  و  الزام  به  با توجه 
چنانچه برخی از ورزشگاه هایی که با وجود آغاز کردن 
عملیات استقرار الزامات خواسته شده نتوانند قبل از 
کنند  نهایی  را  موردنظر  امکانات  لیگ جدید  شروع 

به ناچار باید تا زمان استقرار امکانات خواسته شده 
واجد شرایط  در  به ورزشگاه هایی  مسابقات مذکور 

سایر شهرها و استان های دیگر منتقل شود.
توجه  با  لیگ  سازمان  و  فوتبال  فدراسیون 
به  مجاز  صورتی  در  شده  صادر  دستورالعمل  به 
ورزشگاه های  اکثریت  که  مسابقه هستند  برگزاری 

میزبان  شرایط خواسته شده ذیل را فراهم آورند:
بلیت  سیستم  استقرار  و  راه اندازی   -1
و  ورودی  گیت های  نصب  همراه  به  الکترونیک 

شماره دار شدن صندلی ها
2- تجهیز ورزشگاه به سیستم اتاق کنترل و 
دوربین های مدار بسته از مبادی  ورودی تا سکوها

بیرونی  فضاهای  تفکیک  و  جداسازی    -3
میهمان،  تماشاگران  تردد  مسیرهای  و  سکوها  تا 

میزبان و عوامل اجرایی.

با خبرنگار ورزشی   فریبا در گفت وگو  بهتاش 
در خصوص انتخاب استراماچونی به عنوان سرمربی 
جدید استقلال و اینکه یا این مربی می تواند در این 
تیم موفق باشد عنوان کرد: در این مورد باید صبر 
کرد و زمان نشان می دهد که عملکرد استراماچونی 
در استقلال چگونه خواهد بود. هنوز آشنایی زیادی 
با سبک مربی و تفکرات این مربی ایتالیایی نداریم 
باشگاه  در  هم  روز  سه  حتی  مربی  یک  وقتی  اما 
اینترمیلان مربیگری کرده باشد، قطعا مربی خوبی 

است.

عضو کمیته فنی باشگاه استقلال در خصوص 
وضعیت استقلال در فصل نقل و انتقالات گفت: اعتقاد 
من این است که استقلال باید در فصل نقل و انتقالات 
بهترین بازیکنان را جذب کرده و نقاط ضعف خودش 
تاثیرگذار  بازیکنان  در ضمن حفظ  کند،  برطرف  را 
تیم خوب  یک  باید  استقلال  است.  مهم  بسیار  هم 
در اختیار استراماچونی قرار دهد و این مربی نیاز به 
بازیکنانی باکیفیت دارد، در ضمن باشگاه استقلال باید 
تا حد امکان مشکلات سخت افزاری را هم برطرف کند. 

امیدوارم برای فصل جدید تیم خوبی بسته شود.
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تامین امنیت استادیوم ها به عهده ناجا است

برگزاری مسابقات لیگ برتر فوتبال در هاله ای از ابهام است
عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال گفت: با این 
شرایط به گفته آقای تاج برگزاری مسابقات در هاله ای 

از ابهام است و معلوم نیست برگزار شود یا خیر.
فریدون اصفهانیان اظهار کرد: در جلسه ای که 
راه اندازی و استفاده  برای  برتر  باشگاه های لیگ  از 
از VAR در استادیوم ها دعوت شده بود فقط  ٧ 

باشگاه حضور داشتند.
بااشاره  فوتبال  فدراسیون  رئیسه  هیات  عضو 
در   VAR زیرساخت های  همه  باید  اینکه  به 
بخاطر  کرد:  اضافه  باشد،  داشته  استادیوم ها وجود 
نصب  به  ملزم  باشگاه ها  همه  بعد  فصل  از  همین 
دوربین های مورد نیاز و دستگاه لازم برای استفاده 

ازVAR خواهند بود.
وی با اشاره به اینکه هزینه های تجهیز نیز به 
حدی نیست که باشگاه ها نتوانند آن را تامین کنند 
و باید این اتفاق بیافتد بخاطر اینکه استفاده از آن 
همانطور که در مسابقات جهانی دیدیم می تواند از 
کمک  حقدار  به  حق  دادن  به  و  بکاهد  اشتباهات 
کند هرچند ممکن هست حتی با وجود VAR هم 

اشتباه وجود داشته باشد.
نیز   VAR آموزش  با  رابطه  در  اصفهانیان 
 AFC یا   FiFA طرف  از  که  شد  قرار  گفت:  
مدرس در ایران حضور یافته و آموزش های لازم را 

به داوران و افراد مورد نیاز آموزش دهند.
آماده سازی  از  پس  کرد:  تصریح  وی 

تایید   از  پس  لازم  آموزش های  و  زیرساخت ها 
استفاده  مسابقات  در   VAR از  می توان   FIFA

کرد.
عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در ادامه 
ایران  باشگاه های  از  یکی  حذف  درباره  سؤالی  به 
ندارم  اطلاعی  من  گفت:  نیز  آسیایی  مسابقات  در 
کدام باشگاه مشمول این شرایط است، اما آنچه که 
مسلم است برای حضور در مسابقات همه باشگاه ها 
باید بدهی های خود را پرداخت کرده و تسویه مالی 

باشگاه ها را در همه موارد به FIFA ارائه دهند.
وی با اشاره به اینکه قرعه کشی مسابقات لیگ 
برتر انجام شده یا خیر؟ نیز، گفت: با این شرایط به 
گفته آقای تاج برگزاری مسابقات در هاله ای از ابهام 

است و معلوم نیست برگزار شود یا خیر.
امنیت  تامین  اینکه  به  اشاره  با  اصفهانیان 
استادیوم ها در مسابقات به عهده نیروهای امنیتی و 
انتظامی است، تصریح کرد فدراسیون پس از تایید 
مطلوبتر  نحو  به  مسابقات  برگزاری  برای  استادیوم 

نماینده و یا ناظرانی را به مسابقات اعزام می کند.
تیم  باحضوریک  رابطه  در  رئیسه  هیأت  عضو 
گفت:  زنجان  استان  از  کشور   2 لیگ  درمسابقات 
دو  می خواهد  که  کرده  اعلام  زنجان  استاندار  
لیگ هزینه  فوتبال زنجان در  برای  تومان  میلیارد 
انجام  که  با هماهنگی  پیرو همین موضوع  کندکه 
با حضور استاندار زنجان و مدیرکل ورزش و  شد، 
جوانان استان در حضور رئیس فدراسیون جلسه ای 

داشتیم.
وی گفت: پس از صحبت های استاندار، آقای 
این  نتیجه  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  و  بنده  تاج، 
شد که این درخواست که زنجان در مسابقات لیگ 
حضور  مسابقات  در  استاندار   حمایت  با  2کشور 
داشته باشد مقرر شد بنده این موضوع را در جلسه 
اعضای   توسط  بررسی  تا  کنم  رئیسه مطرح  هیات 
هیات ریًیسه انجام و نتیجه به استاندار  ابلاغ شود.
بیان  با  فوتبال  فدراسیون  رئیسه  هیأت  عضو 
برگزار  نیز جلسه  داوران  با کمیته  درارتباط  اینکه 
شد، اضافه کرد: طبق نظر ریاست فدراسیون رئیس 

کمیته داوران هفته آینده اعلام خواهد شد.
بایستی  که  است  این   FIFA افزود:نظر  وی 
و  بوده  رئیسه  هیأت  عضو  داوران  کمیته  ریًیس 
در حال حاضر  البته  بیاورد،  رای  رئیسه  هیأت  در 
با  نیز  داوران  کمیته  و  نداریم  دپارتمان  رئیس  ما 

سرپرستی اداره می شود.


